

朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱
The social transition in modern China 近代中國社會變遷

當期課號	0045	Course Number	0045
授課教師	李昱東	Instructor	LEE, YU TUNG
中文課名	近代中國社會變遷	Course Name	The social transition in modern China
開課單位	歷史與文明課群(日)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in History and Civilization
學分數	2	Credits	2
課程目標	一、以專題討論為重點，以了解近代中國轉變的脈絡。希望對近代中國歷史的發展有更深層的了解。 二、從中探索近代中國政治、社會、經濟、文化的轉變。	Objectives	1. This course aims at exploring the causes and the significance of the transition of modern China through a series of project discussion. 2. To explore the transition of political, society, economy, culture of modern China.
教材	自編講義	Teaching Materials	The teacher edits the teaching material by oneself.
成績評量方式	平時成績30%、期中考成績30%、期末考成績40%	Grading	In-class performance 30% ; Mid-term exam 30% ; Final exam 40%
教師網頁	-		
教學內容	1.近代中國的社會結構 2.近代中國的社會問題 3.近代中國社會與西方世界秩序的衝撞 4.近代中國社會的轉型 5.近代中國社會與西方文化之比較	Syllabus	1.The social structure in modern China 2.The social problems in modern China 3.The dashing between Modern China society and Western world 4.The reforming in Modern China society 5.The compare of modern China society and the Western culture

尊重智慧財產權，請勿非法影印。